
  

 

   

     

ID: 125-3/23/14 

Ur. broj: 110-30-23-2 

Zagreb, 29. prosinac 2023. 

 

 

Z A P I S N I K 

 

sa 28. sjednice Upravnog vijeća održane 29. prosinca 2023. godine u sobi za sastanke, II. kat 

Dom sportova „Zagreb“, Trg Krešimira Ćosića 11, s početkom u 15:00 sati. 

 

PRISUTNI ČLANOVI UPRAVNOG VIJEĆA: Goran Đulić, Ornela Medić, Goran Lončar, 

Suzana Šop, Željko Matijašec, Goran Jelić, Vjekoslav Šafranić 

 

ODSUTNI ČLANOVI UPRAVNOG VIJEĆA: nitko 

 

OSTALI PRISUTNI: Kosta Kostanjević, Josipa Androš, Martina Ćosić 

 

Predsjednik Upravnog vijeća gospodin Goran Đulić pozdravlja prisutne, otvara 28. sjednicu 

Upravnog vijeća te stavlja na glasanje prijedlog dnevnog reda koji se jednoglasno usvaja. 

 

 

DNEVNI RED: 

1. Godišnji program rada i razvoja Ustanove za 2024. godinu 

2. Izmjene odluke o izmjenama i dopuni Odluke o prihvaćanju prijenosa osnivačkih prava 

nad ustanovom Upravljanje sportskim objektima na Grad Zagreb i obavljanju 

osnivačkih prava i obveza 

3. Povećanje osnovice za izračun plaće u 2024. godini 

4. Povećanje iznosa božićnice u 2023. godini i regresa za korištenje godišnjeg odmora u 

2024. godini 

5. Isplata razlike plaće radnicima Ustanove za period siječanj-ožujak 2020. 

6. Razno 

 

 

A.d.1.  Godišnji program rada i razvoja Ustanove za 2024. 

 

Predsjednik Goran Đulić daje riječ ravnatelju Kosti Kostanjeviću. 

Ravnatelj Kostanjević ukratko iznosi planove za 2024. iz pisanog materijala koji su članovi 

Upravnog vijeća dobili na uvid unaprijed te naglašava da će izvještaj za 2023. godinu pripremiti 

i dostaviti za iduću sjednicu.  

Ravnatelj Kostanjević ističe tri bitne stvari koje su riješene u 2023. godini: novi Pravilnik o 

radu, novi Pravilnik o organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta i Pravilnik o redu, ponašanju, 
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korištenju, pravima i obvezama na Hipodromu. Nadalje ističe pojačano ulaganje u objekte u 

2023. godini za što zahvaljuje Upravnom vijeću i Gradonačelniku koji su omogućili novčana 

sredstva za realizaciju istih. Napominje kako smo kroz 2023. godinu smanjili broj deficitarnih 

zanimanja na održavanju objekata zaposlivši 24 nova radnika. U sve navedeno ističe 

unapređenje suradnje Ustanove sa Sportskim savezom Grada Zagreba te Gradskim uredom za 

obrazovanje, sport i mlade. 

U 2024. godini prioritet je nastavak ulaganja u sportske objekte i sadržaje za sportaše i građane.  

Napominje da je većina sportskih objekata izgrađeno 1987. godine, da je svih ovih godina 

izostalo investicijsko ulaganje te da je krajnje vrijeme da se u 2024. godini naprave veća 

ulaganja sukladno novčanim sredstvima koja će biti doznačena Ustanovi. Obzirom da smo 

ovisni o sustavu javne nabave nada se da nećemo imati većih problema oko provođenja istih. 

U dogovoru sa gradonačelnikom postupak nabave je ubrzan te je veći broj zahtjeva već 

pokrenut bez osiguranih sredstava. 

U 2024. godini nastaviti će se sa zapošljavanjem djelatnika sa tendencijom da naglasak bude 

na radnim mjestima vezanim za održavanje objekata. Ističe da je trenutno u Ustanovi zaposleno 

manje djelatnika nego je to bilo 01.01.2023. 

Ono što je najbitnije istaknuti u 2024. je ulaganje u objekte, zapošljavanje, nastavak dobrog 

odnosa sa SSGZ i nadležnim Gradskim uredom te ostvarivanje suradnje sa partnerima sa kojima 

ćemo se javljati na projekte sufinanciranja. 

Što se tiče financijskog plana Ustanove zahvaljuje na značajnom porastu prihoda iz proračuna 

namijenjenom investicijskom ulaganju što u 2024. iznosi 32.616.000,00 eura. Vlastiti prihodi 

su planirani u iznosi od 5.508.000,00 eura. Napravljena je i projekcija za 2025. i 2026. godinu 

što je definirano sa gospođom Ivanom Cvetek iz nadležnog gradskog ureda. Plan nabave 

donijeti će se do 12. siječnja 2024. godine. 

Planirana prioritetna ulaganja u sportske objekte u 2024. godini su: zamjena amonijačkog 

postrojenja na Klizalištu Velesajam, klima komore na KC Dražen Petrović i odbojkaškoj 

dvorani na SP Mladost, rekonstrukcija malog bazena na SRC Šalata koji nije bio 15 godina u 

funkciji, sanacija novih postrojenja na bazenima ZP Mladost i SRC Šalata, sanacija 

košarkaškog terena i tribine centralnog tenis terena na SRC Šalata, sanacija štala na objektu 

Hipodrom Zagreb, sanacija garderoba na više objekata i sl. 

Vjekoslav Šafranić ističe da se suradnja SSGZ i Ustanove pomaknula na bolje te predlaže da 

se sastanci održavaju kvartalno, kako bi suradnja bila još bolja.  

Postavlja se pitanje vraćanja sjenica na RSC Jarun. Ravnatelj ističe da su u 2023. godini 

postavljene četiri sjenice te veći broj klupa i stolova, a da se svake godine planira postaviti po 

četiri komada istih. 

Nakon završene rasprave prijedlog se jednoglasno usvaja te Upravno vijeće donosi  

 

ODLUKU 

o usvajanju Godišnjeg programa rada i razvoja Ustanove za 2024. godinu 
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A.d.2.  Izmjene odluke o izmjenama i dopuni Odluke o prihvaćanju prijenosa osnivačkih prava 

nad ustanovom Upravljanje sportskim objektima na Grad Zagreb i obavljanju osnivačkih prava 

i obveza 

 

Predsjednik Goran Đulić daje riječ Josipi Androš koja ističe da se izmjene Izmjene odluke o 

izmjenama i dopuni Odluke o prihvaćanju prijenosa osnivačkih prava nad ustanovom 

Upravljanje sportskim objektima na Grad Zagreb i obavljanju osnivačkih prava i obveza 

odnose na korekcije u dijelu novčanog iskazivanja vrijednosti obzirom na promjenu službene 

valute u RH iz kune u euro, nakon čega će ići Izmjena Statuta Ustanove. 

Obzirom da nema pitanja prijedlog se jednoglasno usvaja te Upravno vijeće donosi  

 

ODLUKU 

Usvajaju se izmjene odluke o izmjenama i dopuni Odluke o prihvaćanju prijenosa osnivačkih 

prava nad ustanovom Upravljanje sportskim objektima na Grad Zagreb i obavljanju 

osnivačkih prava i obveza 

 

 

A.d.3.  Povećanje osnovice za izračun plaće u 2024. godini 

 

Predsjednik Goran Đulić daje riječ predstavniku radnika Goranu Jeliću. Goran Jelić ističe kako 

je dogovor sa gradonačelnikom da Ustanova prati povećanja osnovice u skladu sa povećanjima 

na razini Grada Zagreba te da se ovim putem traži povećanje osnovice od 11% u siječnju i 4% 

u srpnju 2024. godine, sukladno dodatku kolektivnog ugovora potpisanog 15. prosinca između 

gradonačelnika i sindikata. Naglašava želju da se u 2024. godini sklopi Kolektivni ugovor te 

hvali korektan odnos Grada prema radnicima, a ističe i zadovoljstvo radom Upravnog vijeća 

Ustanove. 

Ravnatelj Kostanjević napominje da je potrebna odluka Upravnog vijeća kako bi mogli 

radnicima isplatiti plaću sukladno povećanju osnovice.  

Suzana Šop podržava povećanje za djelatnike Ustanove te ističe da će u 2024. godini uputiti 

prijedlog povećanja za sportske trenere u iznosu od 30% i apelira na razumijevanje i podršku. 

Željko Matijašec iskazuje zadovoljstvo postignutim dogovorom i povećanjem osnovice te 

predlaže da povećanje od 11% stupi na snagu od 01. travnja 2024., a dodatnih 4% od 01. srpnja 

2024. godine. Napominje da Ustanova nije izolirana u ovom prijedlogu i da će isti biti upućen 

i prema drugim gradskim institucijama.  

 

Prijedlog se jednoglasno usvaja te Upravno vijeće donosi  

 

ODLUKU 

o izmjenama Pravilnika o radu 
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A.d.4.  Povećanje iznosa božićnice u 2023. godini i regresa za korištenje godišnjeg odmora 

u 2024. godini 

 

Ravnatelj Kostanjević ističe da sukladno potpisanom dodatku kolektivnog ugovora za radnike 

u gradskim upravnim tijelima, predškolskim ustanovama, ustanovama u kulturi i Javnoj 

vatrogasnoj postrojbi grada Zagreba,kojima je predviđen rast božićnice i regresa u visini od 

331,81 €, traži da i djelatnici Ustanove imaju jednaka materijalna prava kao djelatnici u 

gradskim upravnim tijelima. 

Predlaže povećanje iznosa božićnice sa 232,26 € na 331,81 € za 2023. godinu. Proračunska 

sredstva za navedeno povećanje osigurana su u financijskom planu Ustanove odnosno 

Proračunu grada Zagreba za 2023. godinu. Također predlaže povećanje iznosa regresa sa 

232,26 € na 331,81 € u 2024. godini. Proračunska sredstva za navedeno povećanje dodatno bi 

planirali u prvim Izmjenama i dopunama Financijskog plana sljedeće godine. 

 

Prijedlog se jednoglasno usvaja te Upravno vijeće donosi  

 

ODLUKU 

o izmjenama Pravilnika o radu 

 

 

A.d.5.  Isplata razlike plaće radnicima Ustanove za period siječanj-ožujak 2020. 

 

Predsjednik Goran Đulić daje riječ Josipi Androš. Josipa Androš podsjeća Upravno vijeće na 

ovu temu o kojoj se razgovaralo 2022. godine, a vezano je za Odluku Upravnog vijeća iz 2020. 

godine prema kojoj je odlučeno da se neće isplatiti povećanje osnovice za izračun plaće 

radnicima za period siječanj-ožujak 2020. godine. Naglašava da je odluka donesena u travnju 

2020. godine te da pravno nije moguće retroaktivno pokriti navedeni period ovom odlukom. 

Dio djelatnika Ustanove tužio je Ustanovu te dobio spor, a izvjesno je da će Ustanova i nadalje 

izgubiti svaki spor koji će biti pokrenut u ovom pravnom pitanju. Napominje da su svi troškovi 

sudskog postupka koji padaju na teret Ustanove, uz isplate osnovice sa kamatama, veći od 

predmeta spora. Ravnatelj Kostanjević predlaže da se svim djelatnicima, koji su bili zaposleni 

u tom periodu, isplati razlika plaće kako bi se spriječio nastanak daljnjih troškova. 

Ravnatelj Kostanjević smatra da je jedino ispravno da se razlika plaće isplati svim djelatnicima 

koji su bili zaposlenici Ustanove u tom periodu, a ne samo onima koji tuže poslodavca. 

Članovi Upravnog vijeća prijedlog podržavaju i predlažu da se za iduću sjednicu pripreme 

detaljniji materijali kao što su: pravomoćna presuda suda, trajanje zastare, detaljniji izračun 

troška glavnice i kamate te nacrt izjave radnika da neće pokrenuti tužbu nakon isplate.  
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Nakon završene rasprave, a budući da nema dodatnih pitanja, predsjednik Đulić predlaže da se 

rješavanje ove točke odgodi.  

Prijedlog je usvojen jednoglasno te Upravno vijeće donosi 

 

ZAKLJUČAK 

o odgađanju donošenja Odluke o isplati razlike plaće 

 

 

 

A.d.6.  Razno 

Predsjednik Đulić zahvaljuje svima na prisustvovanju sjednici i budući da nema dodatnih  

pitanja za raspravu, istu zaključuje. 

 

Sjednica je završila sa radom u 16:00  sati. 

 

 

 

 

Zapisnik sastavila:                                              Predsjednik Upravnog vijeća: 

Martina Ćosić, v.r.          Goran Đulić, v.r.                                 

 

 


